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§ 13 
Krafttag mot klottret i Rinkeby-Kista  
Svar på Skrivelse av Benjamin Dousa m.fl. (M) 
 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen. 

 

Ärendet  
Benjamin Dousa m.fl. (M) redovisar i en skrivelse ”Krafttag mot klottret i 

Rinkeby-Kista” att anmälningarna om klotter år 2017 ökat med 159 procent i 

Kista och med 50 procent i Rinkeby. I skrivelsen berörs stadens städgaranti som 

bl.a. innebär att klottersanering ska ske inom 24 timmar efter anmälan. Skri-

benterna anser att stadsdelen måste vidta åtgärder för att stävja klottrandet och 

för att effektivisera saneringen. Trafikkontoret ansvarar för klottersanering på 

stadens mark. När en anmälan om klotter kommer in till trafikkontoret är första 

åtgärden att identifiera ägaren till det nedklottrade föremålet, byggnaden etc. 

Om det är stadens egendom beställs klottersanering omedelbart. Här innefattas 

stadsdelsnämndens egendom. Företrädare för trafikkontoret uppger att stadens 

klottersanering normalt sker inom 24 timmar. Trafikkontoret uppger att antalet 

klotteranmälningar ökat i staden i stort. Huvudorsaken till ökningen bedöms 

vara att det blivit enklare att göra anmälan genom den så kallade Tyck till-

appen. Trafikkontoret utvecklar för närvarande metoder för att mäta förän-

dringar av omfattningen av klotter.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 8 februari 2018.  

Dnr 1.6.-641-2017.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


